

KURZFILM-PROGRAMM

1



ROADTRIPPING

Eine Reise durch emotionale Landschaften und unerwartete Begegnungen. Von der Verzweiflung am Bahnsteig über die Freiheit der Straße bis zu intimen Momenten in der Ferne so nah.

ROADTRIPPING

A journey through emotional landscapes and unexpected encounters. From despair on a train platform to the freedom of the road to intimate moments in the here and yonder.

PROGRAMM

- **FAVOURS**
- **DIESELIN DREAMS**
- **PENAN ERIKOISKULJETUS**
PENA'S SPECIAL HAULING
- **LINNUD LÄINUD**
ON WEARY WINGS GO BY
- **DÄCK 5B**
DECK 5B
- **YOU CAN'T GET WHAT YOU WANT
BUT YOU CAN GET ME**

Mi 6.11.

16:45h
CS2

Fr 8.11.

22:15h
CS1

FAVOURS

Eine junge Frau irrt gehetzt und suchend durch den Bahnhof. Eine Fremde habe ihr dieses Baby in den Arm gedrückt – am Kundenservice glaubt man ihr nur halb. Ihre Bemühungen, den Säugling loszuwerden, werden verzweifelter. Die Blicke der Passanten laden ihr Verhalten mit Scham und Schuld auf. Die Handkamera treibt sie von Momenten zärtlicher Fürsorge zu einer endgültigen Entscheidung.

A young woman rushes through the railway station, searching. At the customer service desk, she says a stranger pressed this baby into her arms, which they only partly believe. Her efforts to get rid of the baby become more desperate. The looks of passers-by charge her behaviour with shame and guilt. The hand-held camera drives her from moments of affectionate concern to a final decision.

Agnes Skonare wurde in Stockholm geboren, verbrachte aber einen Großteil ihres Erwachsenenlebens außerhalb von Schweden. Ihr Regie- und Drehbuchstudium an der Columbia University, New York, schloss sie mit Auszeichnung ab.

Agnes Skonare was born in Stockholm, but has spent much of her adult life outside Sweden. She studied directing and screenwriting at Columbia University in New York, where she graduated with honours.

Schweden 2024, 11 Min., schw., engl., frz. OF, engl. UT

R: Agnes Skonare

K: Emil Klang

D: Garance Marillier (Sonja), Eva Johansson (Frau am Infostand), Camille & Fabienne Lind (Baby), Amalia Holm (Reisende), Bo Melin (wütender Reisender), Nadja Lindh & Antonio Mione (Pärchen in der Schlange), Jordan Rowley & Lava Persson (Teenager in der Schlange), Sara Levinsson (Frau auf Toilette 1), Christina Thread (Frau auf Toilette 2), Björn Lind (Mann am Telefon)

P: Andrea Gyllenskiöld, Joel Rostmark, Adam Holmström Meinking, Pine

Deutsche Premiere